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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
TCM was developed in response to the requirements of smaller and higher-powered projectors. TCM is easy to form, has low expansion properties,
and is very strong. This new material has become widely used as a reflector for projectors and our customers are highly satisfied with its performance

Up to now, most reflectors for projectors have been made of hard glass (borosilicate glass) or of crystallized glass.  
We have now developed this XHK, which integrates the good features of hard glass and crystallized glass.

We supply our precise polished parts to achieve the very best quality, cost and delivery (QCD) for our customers. 
We can make parts either in Japan or in China, according to the volume required. 
We can also process these parts by making holes, cutting, adhesion, welding, and so on. 
Take advantage of our outstanding products and QCD!

Examples of Products

Fly-eye integrator lens
Aspherical lens
Aspherical mirror

Company Profile of Okamoto Glass Co Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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